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Protokół nr 5/07 
z VSesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 12 kwietnia 2007r. w budynku Urzędu 

Gminy w Kruszynie – sala USC - w godz. od 9.00 do 12.00 
 
Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy - Marian Klekot. 
Protokolant – Marzena Żemejda- Przerada, 
Radnych obecnych – do godz.10.30 – 13, od godz. 10.30 - 14 
W obradach Sesji udział biorą: 
1. Wójt Gminy - Bogusław Mielczarek, 
2. Zastępca Wójta Gminy – Zbigniew Zasępa, 
3. Sekretarz Gminy – Marzena Żemejda-Przerada, 
4. Kierownik GOPS – Iwona Organka. 
5. Kierownik GZO – Anna Bednarek. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
5. Informacja o przeprowadzonych wyborach organów jednostek pomocniczych gminy. 
6. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wystąpienie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie kampanii 

pozyskiwania kandydatów na niespokrewnione rodziny zastępcze, 
9. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy. 
10. Informacja o działalności służby zdrowia na terenie gminy. 
11. Informacja o realizacji zadań wynikających z ustawy o utrzymaniu porządku i 

czystości na terenie gminy.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy Kruszyna na rok 2007. 
13. Stanowisko Rady Gminy w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Stacji Pogotowia Ratunkowego z siedziba przy ul. 
Kilińskiego 10 w Częstochowie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Skarbnika Gminy do złożenia oświadczenia 
lustracyjnego. 

15. Informacje bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Zamknięcie obrad V Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 
 
 
Podjęte uchwały: 
- Nr V/24/07 sprawie zmian do budżetu Gminy Kruszyna na 2007r., 

- Nr V/25/07r. w sprawie zaopiniowania przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Częstochowie, 

- Nr V/26/07r. w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy Kruszyna o obowiązku złożenia 

oświadczenia lustracyjnego, 

- Nr V/27/07r. w sprawie wyrażenia opinii co do repatriacji osób polskiego pochodzenie na teren gminy 
Kruszyna 



 

 

2 

2 

 
Streszczenie przebiegu obrad Sesji 

Ad.pkt.1. 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia obrad V Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał Przewodniczący Rady Gminy  - 
Marian Klekot. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 radnych i że przy tej 
liczbie Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

/lista obecności w załączeniu/ 
Następnie Pan Przewodniczący powitał  przybyłych na sesję: 
Wójta Gminy – Pana Bogusława Mielczarka, 
Z-cę Wójta – Pana Zbigniewa Zasępę, 
Sekretarza Gminy– Panią Marzenę Żemejdę – Przeradę, 
Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Panią Iwonę Organkę, 
Kierownika GZO – Panią Annę Bednarek 
Panie i Panów Radnych i Sołtysów. 
 
Ad.pkt.2. 
Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji 
 
Następnie przewodniczący przedkłada Radzie porządek obrad sesji do przegłosowania. 
Informuje Radnych, iż do punktu 9., dotyczącego ustalenia wysokości diet dla radnych dodaje 
się ustalenie wysokości diet i zwrotu kosztów podróży dla sołtysów. Pyta, czy są uwagi do 
proponowanego porządku obrad bądź inne propozycje? Wymienionych nie ma, toteż 
przewodniczący prosi o przegłosowanie, pytając: - Kto jest za przyjęciem proponowanego 
porządku obrad – proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu?  
Porządek obrad zostaje przyjęty 11. głosami „za”, 2. "przeciw". 
 
Ad.pkt.3. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
 
Przewodniczący podaje, że protokół z poprzedniej Sesji jest zawsze do wglądu w Urzędzie 
Gminy. Jest również wyłożony przed Sesją. Poprawek i uzupełnień nie wniesiono, dlatego 
prowadzący obrady wnosi o przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji bez odczytywania. 
Pyta radnych:" Kto jest za przyjęciem takiego wniosku ? Kto jest przeciw ? Kto się wstrzymał 
od głosu ?" 
Protokół z IV Sesji zostaje przyjęty bez odczytywania 15. głosami "za". 
 
Ad. 9 
Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy 
Informację przedstawił asp. Mariusz Ciupa z Komisariatu Policji w Kłomnicach. /w 
załączeniu/ 
Dyskusja 
Radny Jacek Jędrzejkiewicz: 
Chciałbym zwrócić uwagę na fakt, że osoby udające się rano do pracy są zatrzymywane przez 
policję za brak lamp przy rowerach. Prosiłbym o pobłażliwe traktowanie tych osób. 
Aspirant:  
Godzina 4 rano to godzina wieczorno – nocna. Rower bez światła jest mało widoczny i 
nietrudno o wypadek, takie działania – jazda bez światła - będą karane mandatami. Proszę 
poinformować o tym mieszkańców. 
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Radny Henryk Kowalski: 
1. Byłem świadkiem sytuacji, w której jeden z mieszkańców pobił dwóch innych. Ci dwaj 
odpowiadali przed sądem, jak tamten, co bił. 
2. Kwestia śmietników, które zostają rozwalane koło przystanku i sklepu G.S. 
Aspirant: 
Jeśli chodzi o kwestię 1. to tutaj sprawa zakończy się orzeczeniem sądu. W 2. przypadku 
mamy do czynienia z wybrykiem chuligańskim. Jeśli szkoda wyrządzona jest wyceniona 
poniżej 250 zł mamy wykroczenie, powyżej przestępstwo. Gdy widzimy, że śmietnik jest 
przez kogoś niszczony, należy sprawę zatrzymać. Bolączką jest fakt, że społeczeństwo nie 
współpracuje z policją.  
Radny Jacek Jędrzejkiewicz: 
Mówi o kwestii nieprzestrzegania znaków na ul. Antoniowskiej – tzn. ograniczenia do 30 
km/h i zakazu wjazdu pojazdów o masie całkowitej powyżej 3,5 ton. 
Aspirant: 
 Jeśli chodzi o auta ciężarowe, gdy taka rzecz ma miejsce należy zawiadomić policję, co do 
nieprzestrzegania prędkości to niestety nie  dysponujemy prędkościomierzem. 
Radna Sławomira Zatoń: 
 Chciałabym zwrócić uwagę, że na stacji w Widzowie cały czas giną rowery – z mojego domu 
zginęło 6.  
 Aspirant: 
To jest sprawa nagminna. Apelowałbym o zatrzymywanie wszystkich dokumentów ich 
dotyczących. Często wysyłam patrol w rejon Teklinowa. Na dzień dzisiejszy nie ma tam 
monitoringu, ale tę sugestię przekażę dzielnicowemu. Rejon ten jest jednym z bardziej 
zagrożonych, wysyłając patrole uwzględniamy ten teren szczególnie. 
Pan Wójt Bogusław Mielczarek: 
Statystyki mówią, że poziom bezpieczeństwa na terenie naszej gminy jest duży. 36 w 
5.tys.Kruszynie a 51 w prawie 3.razy większym Mykanowie. W przeliczeniu na 1 mieszkańca 
to wygląda zupełnie inaczej. Inne znaczenie ma rowerzysta w Brukseli a inne u nas, gdzie 
rower jest podstawowym środkiem lokomocji dojazdu do pracy. Liczylibyśmy na obniżenie 
tej poprzeczki w przypadku osób dojeżdżających do pracy. 
W formie wniosku chciałbym się zwrócić o pomoc w postaci dzielnicowego lub 
funkcjonariusza przy zwalczaniu wykroczeń ściśle związanych z gospodarką komunalna. 
Aspirant: 
Jeśli będzie taka potrzeba proszę o poinformowanie nas wcześniej i służymy pomocą. 
Przewodniczący Rady Gminy i Radny Józef Wąsikiewicz  zwracają uwagę na fakt, by 
dzielnicowy gdy ma dyżur w Urzędzie Gminy nie był wzywany do wypadków. 
Aspirant: 
Ja podzielałbym państwa zdanie, ale wypadek ma pierszeństwo. Korzystając z okazji 
chciałbym powiedzieć, że samochód, którym przyjechałem dziś, został sfinansowany przez 
gminy, również i państwa, za co serdecznie dziękuję.  
Ad.pkt.4. 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
Przewodniczący prosi Wójta o złożenie sprawozdania. 
Wójt Gminy składa sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 
 
Przewodniczący dziękuje Panu Wójtowi za przedstawione sprawozdanie. 
Ad.pkt. 8 
Wystąpienie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
Przewodniczący wita Panie z Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 
Wystąpienie; 
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/w załączeniu/ 
Dyskusja 
Radny Jacek Jędrzejkiewicz: 
Jak dużo jest w tej chwili tych rodzin? 
PCPR: Wszystkich rodzin mamy ponad 100. Rodzin niespokrewnionych mamy 13, gdzie jest 
25. dzieci. 
Radny Jacek Jędrzejkiewicz: 
Czy te rodziny muszą mieć jakiś wysoki dochód? 
PCPR; powinna rodzina mieć jakieś dochody. Ale każdą sprawę traktujemy bardzo 
indywidualnie. Jeśli rodzina ma dobre predyspozycje, brak dochodu nie zamyka drogi.  
Radny Henryk Kowalski: 
Uważam, by pomagać jednak matkom naturalnym, samotnie wychowującym dziecko,  by nie 
było tak, że z tego dziecka utrzymuje się rodzina.  
PCPR: System , który obowiązuje w naszym kraju stanowi, że wszystkie zadania dotyczące 
pomocy naturalnym rodzinom są na szczeblu gminy. Jeśli zachodzi coś złego to sąd 
umieszcza dzieci w placówkach wychowawczych. My jesteśmy zaskakiwani takimi 
sytuacjami, bo wpływa do nas wniosek o umieszczenie dziecka w placówce. Chcemy by 
dzieci od razu trafiały do rodzin przeszkolonych, jak być niespokrewnionymi rodzicami 
zastępczymi. 
Ad.pkt.6. 
Informacja o sposobie załatwienia interpelacji i zapytań radnych z poprzedniej sesji. 
Informację czyta wiceprzewodniczący Rady Gminy – Tomasz Klekot. 
 
Ad.pkt.7. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący zwraca się do radnych słowami: "Proszę państwa Radnych o składanie 
pisemnych interpelacji w sprawach Gminy o charakterze zasadniczym lub zgłaszanie ustnych 
zapytań". 
Radny Radosław Maciejewski: 
- pyta dlaczego mieszkańcy Łęgu dostali telefony bez możliwości podłączenia się do 
internetu. 
- zwraca uwagę na dziury w drodze między Łęgiem a Kijowem 
 
Radny Józef Wąsikiewicz: 
- pyta czy jest odpowiedź Nadzoru Budowlanego w sprawie budynku przy ulicy Długiej 89 w 
Teklinowie? 
 
Radny Mariusz Dobrakowski: 
- podnosi kwestię załatania dziur na ul. Antoniowskiej, 
- mówi o konieczności usunięcia pni i odrostów z ul. Żwirki i Wigury w Widzowie. 
 
Radny Jacek Jędrzejkiewicz: 

1. stan techniczny hydrantów w gminie, proszę o zwrócenie szczególnej uwagi na 
hydrant znajdujący się na osiedlu mieszkaniowym w Stadninie Koni. Proszę o 
sprawdzenie stanu technicznego hydrantów i ich udrożnienia. 

2. naprawa ul. Antoniowskiej, prosiłbym o wykonanie nadzoru dokonanych napraw. 
Jednocześnie proszę, by inwestycje drogowe na ul. Kościelnej sięgały za 
oczyszczalnię bo tylko do niej zwykle jest robiona droga. Tam też mieszkają ludzie. 
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3. Droga S- 1025. W dalszym ciągu są zawyżane pobocza. Woda stoi na przeciwko 
szkoły także, co wpływa na bezpieczeństwo dzieci. Trzeba cos zrobić, by położyć kres 
zawyżaniu poboczy. 

4. Chciałbym zapytac , w jakim stadium jest kwestia zakupu pojazdu asenizacyjnego 
przez gminę? 

5. Kwestia dyżuru Przewodniczącego Rady Gminy. Należałoby wprowadzić dyżury, 
wzorem innych gmin. 

6. zwracam uwagę, że wszystkie inwestycje w gminie zaczynają się od strony 
zachodniej, tj. Bogusławice, Jacków i Kruszyna. Może choć raz zaczęto by od strony 
wschodniej naszej gminy. 

7. odsłonięcie pomnika poświęconego pamięci zamordowanych mieszkańców, 
znajdującego się na terenie szkoły.  

8. zły stan techniczny budynku P. Kaczmarka przy ul. Żwirki i Wigury. Budynek 
stanowi zagrożenie pożarowe. Tak samo budynek na końcu ul. Antoniowskiej. 

Radny Henryk Domagała: 
- mówi o poprawieniu poboczy na ul. Głównej i Ogrodowej w Lgocie Małej, 
Sołtys Adam Musiał: 
- zwraca uwagę na zanieczyszczanie drogi przez pojazdy Stadniny Koni 
Sołtys Sławomir Staniec: 
- stawia kwestię regulacji drogi koło posesji Mielczarka w Widzówku, 
Sołtys Anna Lampa: 
- jakie są szanse na realizację wniosków, zgłoszonych Komisji Infrastruktury Technicznej, 
podczas jej wyjazdowego posiedzenia 
Sołtys Tadeusz Łapeta: 
- zgłasza zasypanie rowu przez jednego z mieszkańców Bab, przez co nastąpiło zatrzymanie 
przelotu wody. 
Sołtys Roman Piechowicz: 
- zgłasza poprawienie poboczy w łęgu 
Przewodniczący informuje, że na zgłoszone zapytania w pkt. 16 udzielone zostaną 
odpowiedzi przez P.Wójtów. 
Ad.11 
Informacja o realizacji zadań wynikających z ustawy o utrzymaniu porządku i czystości 
na terenie gminy.  
/w załączeniu/ 
Ad. 5 
Informacja o przeprowadzonych wyborach organów jednostek pomocniczych gminy 
/w załączeniu/ 
 
Ad.10 
Informacja o działalności służby zdrowia na terenie gminy. 
/w załączeniu/ 
ad. pkt. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu 
 
Przewodniczący wyjaśnia, że chociaż temat był omawiany na Komisjach zachodzi potrzeba 
krótkiego jego omówienia przez Skarbnika Gminy, by uczestniczący w sesji sołtysi byli 
zorientowani, czego dotyczą podejmowane uchwały. 
Przewodniczący prosi wiceprzewodniczącą – Joannę Zasępę o odczytanie projektu uchwały, 
po czym przedkłada projekt uchwały pod głosowanie. Uchwała zostaje przyjęta jednogłośnie, 
tj. 15. głosami „za”. 
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   /Uchwała nrV/24/07 w załączeniu/ 
ad. pkt. 13  
Stanowisko Rady Gminy w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej Stacji Pogotowia Ratunkowego z siedziba przy ul. 
Kilińskiego 10 w Częstochowie. 
Przewodniczący prosi Wiceprzewodniczącą o odczytanie projektu uchwały i poddaje projekt 
pod głosowanie. 
Wynik głosowania – 15 głosów „za”. 
 
   /Uchwała nr V/25/07 w załączeniu/ 
 
ad. pkt. 14 
Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Skarbnika Gminy do złożenia oświadczenia 
lustracyjnego. 
Ponieważ temat był omawiany na Komisjach, gdzie uzyskał pozytywne opinie 
Przewodniczący prosi o odczytanie projektu uchwały  Wiceprzewodniczącą Rady, po czym 
przedkłada projekt uchwały pod głosowanie. Wynik głosowania: 15 – „za”,  

/Uchwała nrV/26/07 w załączeniu/ 

 
ad. pkt. 15 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii co do repatriacji osób polskiego pochodzenie na 
teren gminy Kruszyna 
Skoro temat jest radnym znany  i był omawiany na Komisjach Przewodniczący poleca 
odczytanie projektu uchwały Wiceprzewodniczącej Rady i przedkłada pod głosowanie. 
Wynik głosowania: 15 – „za  

 
/Uchwała nr V/27/07 w załączeniu/ 

 
Ad.pkt.16 
Zamknięcie obrad V sesji Rady Gminy 
 
Przewodniczący mówi: 
„Szanowni radni! Zaproszeni goście!  
Serdecznie dziękuję wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
 
ZAMYKAM OBRADY V SESJI RADY GMINY KRUSZYNA.” 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 


